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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    11  
 
 

 
Příspěvek do 8. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 10.12.2019  
 
Zápis z jednání Výboru sportovního ZM Ku řimi 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis 
B - sportovní činnost 
C - trenéři 
D - pronájmy  

 
Materiál předkládá:  Ing. Jan Vlček, MSc. - místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Kateřina Friedlová - asistent kanceláře úřadu  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Dne 25. 11. 2019 se konalo jednání Výboru sportovního ZM Kuřimi, předseda Ing. Jan Vlček, MSc. 
předkládá Zastupitelstvu města Kuřimi zápis č. 05/2019 v příloze A. 
 
Zastupitelstvu města Kuřimi je předkládán zápis č. 05/2019 ze dne 25. 11. 2019 z jednání Sportovního 
výboru Zastupitelstva města Kuřimi (vizte příloha A). 
 
Program jednání: 

1. Projednání žádostí o dotace z programu „Podpora sportovní činnosti ve městě Kuřimi“ pro rok 
2020 

2. Projednání žádostí o dotace z programu „Využívání městských sportovišť“ pro rok 2020 
3. Projednání žádostí o dotace z programu „Podpora tělovýchovy dětí a mládeže kvalifikovanými 

trenéry“ pro rok 2020 
4. Různé 
 

Dále je zastupitelům města předložen přehled žadatelů o dotace z programu "Podpora sportovní 
činnosti ve městě Kuřimi" pro rok 2020 (vizte příloha B), žadatelů o dotace z programu „Podpora 
tělovýchovy dětí a mládeže kvalifikovanými trenéry" pro rok 2020 (vizte příloha C) a žadatelů o dotace 
z programu "Využívání městských sportovišť" pro rok 2020 (vizte příloha D). 
 
Členové SV přijali tato usnesení: 
 
Návrh usnesení č. 1: 
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SV doporučuje ZM poskytnutí dotací z Programu podpora sportovní činnosti pro rok 2020 v celkové 
výši 1.500.000 Kč dle přílohy. 
Hlasováno: pro 10  - SCHVÁLENO. 
 
Návrh usnesení č. 2: 
SV doporučuje ZM poskytnutí dotací z Programu finanční podpory tělovýchovy dětí a mládeže 
kvalifikovanými trenéry na rok 2020 v celkové výši 400.000 Kč dle přílohy. 
Hlasováno: pro 10  - SCHVÁLENO. 
 
Návrh usnesení č. 3: 
SV doporučuje ZM poskytnutí dotací z Programu Využívání městských sportovišť" pro rok 2020 
v celkové výši 1.700.000 Kč dle přílohy. 
Hlasováno: pro 10  - SCHVÁLENO. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z jednání Výboru sportovního ZM Kuřimi ze dne 25. 11. 2019. 
 
Termín plnění: 10. 12. 2019 (KÚ) 
  

 
 



1 

 

Z Á P I S č. 05/2019 

z jednání Sportovního výboru Zastupitelstva města Kuřimi, 
ze dne 25. 11. 2019  

 

Přítomni: 
 
předseda: Ing. Jan Vlček, MSc. 
místop ředseda: Ing. Lubomír Stříž  
členové: Ing. Petr Fučík, Aleš Sikora, Jiří Voneš, Jiří Mikel, Vladislav Prosecký, Petr Macek, Ing. 

Rostislav Hanák, Ing. Milan Vlk 
 
omluveni: Levon Hovhannisjan 
 
tajemnice: Kateřina Friedlová 
 
hosté:  Lukáš Smrž, Michal Hanák, Ivo Peřina, RNDr. Igor Poledňák 
 
Předseda sportovního výboru (dále jen SV) zahájil jednání v 17:35 hod., přítomno je 10 členů výboru, 
výbor je usnášeníschopný. 
 
 
Program: 

1. Projednání žádostí o dotace z programu „Podpora sportovní činnosti ve městě Kuřimi“ pro rok 2020 
2. Projednání žádostí o dotace z programu „Využívání městských sportovišť“ pro rok 2020 
3. Projednání žádostí o dotace z programu „Podpora tělovýchovy dětí a mládeže kvalifikovanými 

trenéry“ pro rok 2020 
4. Různé 

 
Předseda SV navrhuje upravit program jednání a projednat bod 1., 3. a nakonec bod 2  Program jednání se 
změnami byl schválen.  
 
Hlasováno: pro 10 - SCHVÁLENO. 
 
 
BOD  1. PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTÍ O DOTACE Z PROGRAMU „POD PORA 

SPORTOVNÍ ČINNOSTI VE MĚSTĚ KUŘIMI“ PRO ROK 2020 
 
Předseda SV předložil členům SV tabulku požadovaných dotací na financování z Programu podpora 
sportovní činnosti. V řádném termínu bylo předloženo 22 žádostí na celoroční a jednorázovou činnost.  
 
Po diskuzi a projednání jednotlivých žádostí členové SV hlasovali o tabulce jako o celku.   
 
V 19:15 opustil jednání SV pan I. Poledňák. 
 
Návrh usnesení: SV doporučuje ZM poskytnutí dotací z Programu podpora sportovní činnosti pro rok 2020 v 

celkové výši 1.500.000 Kč dle přílohy.  
 
Hlasováno: pro 10 (všichni přítomní) - SCHVÁLENO 
 
 
V 20:00 opustil jednání SV pan L Smrž. 
 
BOD 3. PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTÍ O DOTACE Z PROGRAMU „PODP ORA 

TĚLOVÝCHOVY DĚTÍ A MLÁDEŽE KVALIFIKOVANÝMI TRENÉRY“ PRO 
ROK 2020 
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Předseda SV informoval, že v řádném termínu bylo podáno 7 žádostí o poskytnutí podpory. Představil 
členům SV tabulku požadavků na financování z Programu pro trenéry. Rozpočet programu je ve výši 
400.000 Kč.   
Po projednání jednotlivých žádostí členové SV hlasovali o tabulce jako o celku. 
 
 
Návrh usnesení: SV doporučuje ZM poskytnutí dotací z Programu finanční podpory tělovýchovy dětí a 

mládeže kvalifikovanými trenéry na rok 2020 v celkové výši 400.000 Kč dle přílohy.  
 
Hlasováno: pro 10 (všichni přítomní) - SCHVÁLENO 
 
 
BOD 2. PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTÍ O DOTACE Z PROGRAMU „VYUŽ ÍVÁNÍ 

MĚSTSKÝCH SPORTOVIŠŤ“ PRO ROK 2020 
 
Předseda SV informoval, že v řádném termínu bylo podáno 13 žádostí o poskytnutí podpory. Předložil 
členům SV tabulku požadavků na financování z Programu využívání městských sportovišť. Vyzval členy SV 
k diskuzi nad tabulkou žádostí. 
 
 
Návrh usnesení: SV doporučuje ZM poskytnutí dotací z Programu Využívání městských sportovišť" pro rok 

2020 v celkové výši 1.700.000 Kč dle přílohy.  
 
Hlasováno: pro 10 (všichni přítomní) - SCHVÁLENO  
 
 
BOD 4. RŮZNÉ 
 
Diskuze: 
 
P. Macek – zhodnotil letošní úpravy dotací jako přínosné. 
L. Stříž – přispělo k tomu sloučení akcí a srozumitelnost formuláře 
J. Vlček – je rád, že se úpravy setkaly s dobrým ohlasem 
 
 
L. Stříž – žádá do příštího jednání SV zařadit bod – Přehled o vytíženosti sportovních zařízení (tělocvičny, 

víceúčelová hala, nafukovací hala, plavecký bazén, apod.). 
 
 
P. Macek – doporučit všem klubům, aby využívaly možnosti žádat o dotace i u jiných organizací např. MŠMT 

nebo jihomoravský kraj. 
J. Vlček – budeme rozesílat email s informacemi, kdy podat dotace na další instituce. 
 
 
Předseda SV ukončil jednání ve 21:00 hod 
 
 
 
 
 
Ing. Jan Vl ček, MSc. 
předseda Sportovního výboru ZM Kuřim 
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v Kuřimi 25. 11. 2019 
zapsala: Kateřina Friedlová 
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